

**ORGAN SCHOLARSHIP
APPLICATION**



**OTTAWA CENTRE,
THE ROYAL CANADIAN COLLEGE OF
ORGANISTS**

**BOURSE D'ORGUE
FORMULAIRE DE DEMANDE**

**CENTRE D'OTTAWA,
LE COLLÈGE ROYAL CANADIEN
DES ORGANISTES**

- For piano students under the age of 25 (minimum of Grade 8 piano) and/or beginning organ students (less than one year of study)

- Successful candidates will receive 10 hours of organ lessons from an RCCO Ottawa Centre teacher as an introduction to the organ.

- We encourage all piano students who are seriously considering studying the organ to apply.

All eligible candidates will be invited to play the following at an informal audition:

- i) A prepared piano piece of the candidate's choice, approximately 5 minutes duration
- ii) A prepared hymn of the candidate's choice (introduction and 2 verses)
- iii) Simple hymn tune provided by the audition committee as sight-reading

Candidates who have already begun organ lessons may play their audition repertoire on the organ.

- ces bourses s'adressent aux étudiants âgés de moins de 25 ans qui apprennent le piano et qui ont atteint l'équivalent du Grade 8 du Conservatoire de Toronto, ou qui apprennent l'orgue depuis moins d'un an.

- les candidat(e)s choisi(e)s recevront 10 heures de leçons d'orgue d'un professeur du Centre d'Ottawa du CRCO.

- tout élève de piano qui s'intéresse à l'étude de l'orgue est encouragé à se présenter.

Il y aura une audition informelle pour tous les candidats éligibles, à laquelle on les invitera à jouer:

- i) un morceau de piano préparé au choix du candidat durée maximale de 5 minutes
- ii) un chant d'église préparé au choix du candidat (introduction et 2 versets)
- iii) lecture à vue d'un chant simple fourni par le comité d'audition.

Les candidat(e)s qui ont déjà commencé l'étude de l'orgue peuvent choisir de jouer ces pièces à l'orgue.

Name / Nom:

Date of birth / Date de naissance :

(yyyy-mmm-dd)

Address/ Adresse:

Telephone/ Téléphone:

(Type digits only)

e-mail:

Current grade / Niveau d'étude: School/ Ecole:

Piano:

Theory/ Théorie:

Return by Mar 31 to:

Faire parvenir le formulaire avant le 31 mars à:

RCCO Ottawa Centre
Student Affairs
P.O. Box 2270, Station D
Ottawa, Ontario K1P 544

OR

Save this form and e-mail it to: student@rcco-ottawa.ca
Sauvegarder ce formulaire et acheminez-le à: student@rcco-ottawa.ca